
Protokół Nr XIV/16 

z XIV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Grabowo odbytej w dniu 6 września 2016 r. w sali narad 

Urzędu Gminy Grabowo. 

 

Początek posiedzenia - godzina 10.00, zakończenie - godzina 11.05. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy p. Mirosława Pogorzelska 

Radni obecni na sesji według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Andrzej Piętka –Wójt Gminy, 

2. Edyta Mosakowska – Skarbnik Gminy. 

Porządek dzienny obrad: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku dziennego. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu na dofinan-

sowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1862B na odcinku Grabowo - Konopki Białystok, 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie sesji. 

 

Przebieg obrad: 

 Ad. 1. Otwarcia, zwołanej w trybie pilnym, XIV sesji Rady Gminy Grabowo dokonała 

Przewodnicząca M. Pogorzelska i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie przywitała uczestników obrad w osobach radnych i przedstawicieli UG Grabowo. 

Ad. 2. Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z obrad XIII sesji Rady Gminy został 

przez nią podpisany i był wyłożony do wglądu radnych w pokoju obsługi rady oraz umieszczony na 

stronie BIP UG Grabowo. Zapytała o uwagi do jego treści.  

Radni uwag nie zgłosili, w głosowaniu jawnym 15 głosów „za” przyjęli protokół Nr XIII/16  

z obrad poprzedniej sesji. Nie było głosów przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

Ad. 3. W tym punkcie obrad Przewodnicząca poprosiła radnych o przedyskutowanie sprawy 

dofinansowania budowy przedmiotowej drogi, rozważenie aspektów przemawiających za przyjęciem lub 

odrzuceniem zdania inwestycyjnego i  propozycje wysokości dofinansowania.  

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu na dofinan-

sowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1862B na odcinku Grabowo - Konopki Białystok, bez kwoty 

dofinansowania, przedstawił  Wójt Gminy (projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu).  

Poprosił radnych o wypowiedzenie się w kwestii wysokości dofinansowania. 

Rozpoczęła się dyskusja.  

- Radny, Górski K. – dobrze, droga ma być robiona.  

Uważam jednak, że droga ta nie powinna być robiona, gdyż nie jest ona w takim stanie aby asfalt lać na 

asfalt. Nie mamy możliwości zrobienia innej drogi? 

- Radny Chrzanowski E. – czy budżet wytrzyma ten wydatek?  

- p. Skarbnik – będzie ustalany budżet na 2017 r. i te zadanie będzie w nim ujęte. 

- Radny Wiśniewski J. – jaka jest możliwość kredytowa gminy? 

- p. Skarbnik – myślę, że będzie można wziąć w przyszłym roku ok. 2 mln100 tys. zł kredytu, wszystko 

zależy od tego, jak się zamknie budżet tego roku. 

- Radny Brzózka H. – ile możemy dofinansować powiat ? 



- p. Wójt: to zależy od tego ile chcemy uzyskać punktów na swoje drogi, jeżeli damy 165 tys. zł  i 60 tys. zł 

własnego wkładu, to uzyskamy po 2 pkt dodatkowe, chodzi o drogi Łebki Duże – Marki i Golanki. 

- Radni zaproponowali takie dofinansowanie, aby uzyskać 3 pkt. do wniosków na drogi gminne. 

- Radny Zielonka stwierdził, że trzeba się zastanowić czy chcemy zrobić planowane inwestycje – drogi 

zostają w naszej gminie dla naszych dzieci i mieszkańców. 

- Przewodnicząca poprosiła p. Wójta o przedstawienie realnej kwoty dofinansowania dla uzyskania 

proponowanych dodatkowych punktów. 

- p. Wójt: aby zyskać 3 punkty na nasze drogi wysokość dofinansowania dla powiatu musi wynosić 240 tys. 

zł oraz 60 tys. zł jako wkład własny gminy. 

Radny Zielonka zaproponował przegłosowanie propozycji takiej kwoty dofinansowania.  

W głosowaniu jawnym spośród obecnych 15 radnych wszyscy radni byli za przyjęciem łącznej kwoty 

dofinansowania w wysokości 300 tys. złotych. 

Po ustaleniu ostatecznej kwoty dofinansowania Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej 

Nr 1862B na odcinku Grabowo - Konopki Białystok (uchwała nr XIV/92/16 stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu). 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw i 

wstrzymujących się od głosowania. 

Ad. 4. W tym punkcie obrad radny Chrzanowski zapytał „Kiedy przewidziana jest zbiórka azbestu i 

wyrobów azbestowych?” 

p. Wójt odpowiedział, iż odbiór będzie następował sukcesywnie od października 2016 r. 

Ad. 5. Z uwagi na wyczerpanie tematyki obrad Przewodnicząca RG podziękowała za udział w 

posiedzeniu i zamknęła XIV sesję RG. 

 

       Przewodniczący RG 

       Mirosława Pogorzelska 

Protokołowała                     Mirosława Pogorzelska 

Anna Świrydowicz        

 

 


